
کلوپ: لیورپول بهترین
باشگاه جهان است

س��رمربی تیم لیورپول در جش��ن قهرمانی تیمش 
از حمایت هواداران این باش��گاه تشکر کرد. به گزارش 
دیلی می��ل، لیورپول در فینال لی��گ قهرمانان اروپا و 
همچنین رقابت بر سر قهرمانی در لیگ برتر شکست 
خ��ورد. با این حال هواداران لیورپول قهرمانی در جام 
حذفی و جام اتحادیه را جش��ن گرفتن��د؛ اتفاقی که 
باعث شد یورگن کلوپ احساساتی شود. یورگن کلوپ، 
سرمربی تیم لیورپول در مراسم جشن قهرمانی تیمش 
گفت: بدون شک هیچ باشگاه دیگری وجود ندارد که 
ش��ب قبل، فینال لیگ قهرمانان اروپا را باخته باشد و 
هوادارانش این جو فوق الع��اده را بلافاصله رقم بزنند. 
لیورپول بهترین باش��گاه جهان اس��ت. برای من مهم 
نیست دیگران چه فکر می کنند. این حمایت بهترین 
چیزی اس��ت که ش��ما می توانید ببینید. لازم نیست 
قهرمان شوید، فقط باید همه تلاش خود را بکنید و با 
تمام توان در همه بازی ها رقابت کرده باشید تا مردم از 
شما تشکر کنند. این یک فصل باورنکردنی بود. اعضای 
تیم لیورپول در یک اتوبوس ۲ طبقه در س��طح شهر 
هم��راه هواداران خود موفقیت در این فصل را که با ۲ 
قهرمان��ی، یک نایب قهرمانی در لیگ برتر و حضور در 

فینال لیگ قهرمانان همراه بود جشن گرفتند. 

برگزاری آیین رونمایی از تجهیزات 
ورزشی تولید ملی

آیی��ن رونمای��ی از تجهیزات ورزش��ی تولید ملی 
در کمیت��ه ملی پاراالمپیک با حض��ور وزیر ورزش در 
محل این کمیته برگزار شد. به گزارش روابط عمومی 
کمیته ملی پاراالمپیک، این مراس��م با حضور حمید 
س��جادی وزیر ورزش و جوانان، محمود خس��روی وفا 
رئیس کمیته ملی پاراالمپیک، محمد تابع دبیر اجرایی 
این کمیته، کیکاووس س��عیدی دبیرکل کمیته ملی 
المپیک، سیدمحمد شروین اسبقیان رئیس فدراسیون 
ورزش های جانبازان و معلولان و سایر مسؤولان کمیته 
پاراالمپیک به همراه نمایندگان تولیدکنندگان تجهیزات 
ورزش��ی ویژه معلولان برگزار ش��د. در این مراس��م از 
تجهیزات ویژه رشته های پارادوومیدانی، پاراتیراندازی، 
پارادوچرخه س��واری، پاراتکواندو، اس��کی، بسکتبال با 
ویلچر، بوچی��ا و پاراوزنه برداری رونمایی ش��د و وزیر 
ورزش نیز به تفکیک، از وسایل مختلف بازدید کرد و 
در جریان روند تولید آنها قرار گرفت. حمید سجادی، 
وزیر ورزش و جوانان در مراس��م رونمایی از تجهیزات 
ورزش��ی تولید ملی در کمیته ملی پاراالمپیک اظهار 
داش��ت: امیدوارم اینگونه برنامه ه��ا ادامه دهنده عصر 
جدیدی از تولیدات باشد. از خسروی وفا تشکر می کنم 
که ایده های او همیشه به ورزش کمک کرده و حمایت 
کمیت��ه پاراالمپیک از تولیدات ملی اقدام ارزنده ای به 
شمار می رود. امروز یکی از مراحل رشد، تعالی و تحول 
در ورزش را شاهد هستیم. وی افزود: ما در رشته های 
مختل��ف نیاز به تولی��د داریم. برای مث��ال چند هزار 
مسابقه فوتبال در بخش های مختلف در کشور برگزار 
می ش��ود، به همین دلیل مصرف توپ زیاد است. اگر 
از رشد ورزش صحبت می کنیم، باید ملزومات آن نیز 
رشد کند. س��جادی با اشاره به نامگذاری سال جدید 
از سوی مقام معظم رهبری گفت: ستاد مربوط به این 
موضوع در وزارت ورزش راه اندازی شده است و بزودی 
اخبار خوب��ی از آن بیرون خواهد آمد. وزیر ورزش در 
خاتمه تصریح کرد: تولید، به هر کشور و نهادی اقتدار 
می دهد. امی��دوارم ما در بخش��ی از ملزومات ورزش 
مستقل و توانمند شویم و روزی جشن بگیریم که در 

این موارد خودکفا شده ایم. 

۲ عضو جدید هیأت مدیره 
پرسپولیس مشخص شدند

در صورتی که اتفاق خاصی رخ ندهد، ۲ عضو جدید 
هیأت مدیره باشگاه پرسپولیس تا پایان هفته معرفی 
می ش��وند. با ورود رسمی باشگاه پرسپولیس به بورس 
و ارائه 10 درصد سهام آن به هواداران آن، حالا وزارت 
ورزش و جوانان قصد دارد هیأت مدیره این باشگاه را 
تکمی��ل کند و افرادی به جم��ع 3 عضو باقیمانده در 
ای��ن هیأت مدیره اضافه می ش��وند. پیش از این بیژن 
ذوالفقارنسب و غلامعلی محمدعلیپور از حضور در هیأت 
مدیره پرسپولیس استعفا کرده بودند و حالا قرار است 
حسین شهریاری و حسین خبیری به این هیأت مدیره 
اضافه ش��وند تا هیأت مدیره پرسپولیس تکمیل شود. 
پیش از این ۵ نفر برای حضور در هیأت مدیره گزینه 
بودن��د که پس از رایزنی ها و جلس��ات متعدد، وزارت 
ورزش روی نام های شهریاری و خبیری به جمع بندی 
رسید. در صورتی که این دو نفر به عنوان اعضای جدید 
هیأت مدیره معرفی شوند، قرار است شهریاری ریاست 
هیأت مدیره باشگاه را در اختیار بگیرد. وزارت ورزش 
و جوان��ان قصد دارد با تزریق 3۵0 میلیارد تومانی که 
از بورس به باش��گاه پرس��پولیس وارد شده، اقدامات 
اقتصادی و زیربنایی زیادی در این باشگاه انجام دهد و 
به همین خاطر به دنبال این است مدیران باتجربه در 

این باشگاه مشغول کار شوند. 

یک ستاره دیگر رئال هم رفت
س��تاره اس��پانیایی رئال مادرید پس از 9 س��ال از 
خداحافظی خود با این باش��گاه خبر داد. ایس��کو پس 
از 9 س��ال بازی در تیم رئال مادرید، به صورت رسمی 
اعلام کرد تابستان از این تیم جدا خواهد شد. قرارداد 
ستاره اسپانیایی تابس��تان به پایان می رسد و باشگاه 
قص��د ندارد قرارداد او را تمدی��د کند. به همین علت 
ایس��کو در تابس��تان به صورت بازیک��ن آزاد می تواند 
به هر باش��گاهی منتقل ش��ود. وی در فضای مجازی 
پ��س از اعلام جدای��ی از رئال مادرید گفت: ممنونم از 
ش��ما هواداران رئال مادرید، زنده باد مادرید. ایسکو در 
سال های اخیر یک نیمکت نش��ین در رئال نام گرفته 
 بود ولی در س��ال های قبل نقش زیادی در قهرمانی ها

داشت. 

اخبار

ورزشی

علیرضا هنرمنش: حضور علیرضا دبیر در انتخابات هیأت رئیسه 
اتحادیه جهانی کشتی اتفاق امیدوارکننده ای است که در صورت 
پیروزی می تواند دس��تاوردهای زیادی به همراه داش��ته باشد. 
چندی پیش علیرضا دبیر و حمید س��وریان به عنوان رئیس و 
نایب رئیس فدراسیون کشتی، نشس��ت ویژه ای را برگزار کردند 
ک��ه مهم ترین خروجی آن اعلام نمایندگی دبیر برای حضور در 
انتخابات هیأت رئیسه اتحادیه جهانی بود. سوریان در تشریح این 
موضوع اعلام کرد متولیان فدراسیون کشتی در نظر دارند یک 
نماینده از کشورمان وارد هیأت رئیسه اتحادیه جهانی شود که به 
همین دلیل رئیس فدراسیون در حاشیه رقابت های جهانی ۲0۲۲ 
صربستان در این انتخابات شرکت خواهد کرد. از سویی علیرضا 
دبیر هم بارها در ماه های گذشته از مکاتبات و رایزنی ها و جلسات 
حضوری س��ازنده و صمیمانه با »نن��اد لالوویچ« رئیس اتحادیه 
جهانی خبر داده و معتقد است ارتباط خوب و نزدیکی با او دارد 
که این موضوع می تواند یکی از برگ های برنده او برای پیروزی در 
انتخابات هیأت رئیسه باشد. همچنین سفر اخیر »پیتر باچا« رئیس 
فدراسیون کشتی مجارستان و عضو هیأت رئیسه اتحادیه جهانی 
به ایران و بازدید او از خانه کشتی و برپایی نشست های سازنده با 

دبیر نیز بر امیدواری او برای حضور در انتخابات افزوده و دبیر را 
مجاب کرده می تواند بعد از سال ها به عنوان نماینده ایران به جمع 
هیأت رئیسه اتحادیه جهانی راه یابد. باچا حتی در زمان حضورش 

در ایران نیز اظهارات دلگرم کننده ای را 
خطاب به متولیان کشتی ایران مطرح 
کرد و گفت: »با لالوویچ چندین جلسه 
داش��تیم که حتما یکی از سهمیه های 
اتحادیه جهانی از آن ایران باشد. ما هر 
۲ سال یک بار انتخابات برگزار می کنیم 
که هم ما و هم کشورهای همسایه باید 

کمک کنیم یک ایرانی هم در عرصه مدیریت کشتی جهان حضور 
داشته باشد«. به هر حال متولیان فدراسیون کشتی امید زیادی به 
موفقیت دبیر در انتخابات دارند؛ تا جایی که محمدابراهیم امامی، 
سخنگوی فدراسیون هم صراحتا از روابط سازنده علیرضا دبیر با 

نناد لالوویچ خبر داده و مدعی شده لالوویچ همواره ایران را مستحق 
داشتن یک کرسی در اتحادیه جهانی کشتی دانسته است اما تجربه 
نشان داده واقعیت حضور در انتخابات هیأت رئیسه اتحادیه جهانی 
کشتی و رسیدن به یکی از کرسی های 
ارزشمند این جمع به ابزار و تمهیدات 
فراوان��ی نیاز دارد. تمهیداتی که حتی 
سخنگوی فدراسیون کشتی هم به آن 
اذعان دارد و معتقد است: »با دیپلماسی 
ورزشی می توان کشتی ایران را عضوی 
از اتحادیه جهانی دانست. ایران پیش 
از رسول خادم مدت ها این پست را در اتحادیه جهانی نداشت. 
در زمان خادم با هزینه و پیگیری کش��تی ایران، عضوی از این 
اتحادیه شد که البته پیش از اتمام دوره وی از این سمت استعفا 
کرد. هم اینک نیاز به این جایگاه بیش از پیش برای کشورمان 

حس می شود و با رایزنی و تلاش باید موجب احقاق حق شد و 
شرایط را برای ورزش اول کشور مهیا کرد«. بی تردید علیرضا دبیر 
بخوبی با پیچ وخم های دیپلماسی و کسب پیروزی در انتخابات 
هیأت رئیسه اتحادیه جهانی آشناست و به قول معروف بی گدار به 
آب نخواهد زد اما هنوز مشخص نیست پشت رئیس فدراسیون 
به چه تکیه گاه مس��تحکمی گرم ش��ده که قرار است وارد گود 
انتخابات شود. تصمیمی که برد و باخت در آن اهمیت و تبعات 
زیادی دارد. حضور دبیر در انتخابات و راهیابی او به هیأت رئیسه 
اتحادیه جهانی اتفاق بزرگ و غرورآفرینی است که می تواند جایگاه 
ایران را باثبات تر از قبل کند اما در سال های گذشته بارها دیده ایم 
نامزدهای ایرانی با وجود اسم و رسم فراوان و داشتن افتخارات 
جهانی و المپیک، اسیر لابی های پشت پرده انتخابات شده اند و 
در حالی  که خود را در یکقدمی کرسی هیأت رئیسه می دیدند، 
به هدف ش��ان نرس��یدند. با تمام این اوصاف باید در همین گام 
نخس��ت از رئیس فدراسیون کشتی برای موفقیت در انتخابات 
حمایت کرد، چرا که او نماینده کشتی ایران است و راهیابی اش 
به اتحادیه جهانی، نویدبخش روزهای خوب و اتفاقات مثبت در 

آینده خواهد بود. 

آیا دست »دبیر« برای انتخابات اتحادیه جهانی پر است؟

گام بزرگ سکاندار کشتی

علیرضا بیرانوند با پرسپولیس قرارداد بست
باشگاه پرسپولیس پس از توافق اولیه با علیرضا بیرانوند توانست قرارداد با دروازه بان تیم ملی فوتبال ایران را قطعی کرده و به امضا برساند. هفته گذشته بود که خبر 
بازگشت قطعی علیرضا بیرانوند به پرسپولیس منتشر شد و حالا این بازگشت با امضای قرارداد، رسمی و قطعی شده است. بیرانوند طبق این توافق قراردادی برای 
۲ فصل با پرسپولیس خواهد داشت تا پس از حضوری ناموفق در رویال آنتورپ بلژیک و بوویشتای پرتغال، به جمع سرخپوشان تهران بازگردد. 

مجم��ع فدراس��یون فوتبال ب��ه عنوان 
بالاترین رکن فوتبال ایران، بعد از گذشت 
1۵ ماه از انتخابات اسفند 1399 که منجر به روی کار آمدن 
شهاب الدین عزیزی  خادم به عنوان رئیس این فدراسیون شده 
بود، مجددا امروز 10 خرداد تشکیل جلسه خواهد داد تا شاید 
حال و روز آش��فته فوتبال ایران را سر و سامان بدهد. تعداد 
اعضای مجمع فدراسیون فوتبال بعد از تغییرات اساسنامه در 
سال 99، از ۷۵ نفر به ۸9 نفر افزایش یافته اما به علت وجود 
نداشتن تیم  ملی فوتبال ساحلی زنان، سرمربی و کاپیتان این 
تیم هم در مجمع حضور ندارند و فقط ۸۷ حق رای در مجمع 
وجود خواهد داشت. این امکان وجود دارد که برخی نفرات، به 
علت مدیرعاملی ۲ تیم در رشته ها و بخش های مختلف )مانند 
مهرداد سراجی که به عنوان مدیرعامل تیم فوتبال مردان سایپا 
در لیگ برتر و مدیرعامل تیم فوتسال زنان سایپا صاحب ۲ رای 
بود( بیش از یک رای داشته باشند. مجمع عمومی در حالی 
برگزار می شود که عزیزی خادم، منتخب دوره گذشته ابتدا از 

سمت خود عزل و طی روزهای 
گذشته تاییدیه محرومیت از 
ه��ر گونه فعالیت در فوتبال و 
در ادام��ه ممنوعیت از حضور 
در مجمع این فدراس��یون را 
دریافت کرده تا به این ترتیب 
رسیدگی به وضعیت تعلیقی 
او ب��ه علت برکناری موقت، از 
دستور جلسه هم خارج شود. 

در حالی که از 3 ماه قبل به این سمت اهالی فوتبال در انتظار 
بررس��ی برکناری عزیزی خ��ادم در مجمع بودند، دبیرکل و 
هیات رئیسه این فدراسیون گزارشی از تخلفات عزیزی خادم 

را ب��ه کمیته اخلاق ارس��ال 
کردند که طی بررسی ها، برخی 
تخلف��ات او محرز و در نهایت 
منجر به محرومیت ۲ س��اله 
او از فعالیت های فوتبالی شد. 
البت��ه عزیزی خادم اعلام کرد 
همچنان در مجمع ش��رکت 
خواه��د کرد و هر کس��ی که 
مانع او شود، تخلف کرده است. 
رئیس محروم فدراسیون فوتبال در جواب نامه حسن کامرانی فر 
نوشت: جلوگیری از حضور اینجانب یا از دستور کار خارج کردن 
رسیدگی به عزل یا ابقای اینجانب، تخلف صریح از قوانین و 

مقررات اساسنامه فدراس��یون فوتبال ایران و سایر مقررات 
فیفاست. حال باید دید امروز چه اتفاقاتی رقم می خورد و آیا 
عزیزی خادم قصدی برای ورود به سالن خواهد داشت یا خیر؟ 
در گذشته هم سابقه داشته برخی همراهان عزیزی خادم قصد 
درگیری در مجمع این فدراسیون را داشته اند. اگر رسیدگی به 
برکناری عزیزی خادم از دستور جلسه هم خارج شود، باز هم 
مجمع می تواند جنجالی و حاشیه ای شود، چرا که 4 تن از 
اعضای هیات رئیسه استضیاح خواهند شد و مجمع به ماندن 
یا رفتن این نفرات رای خواهد داد. طبق خواسته برخی اعضای 
مجمع، یکی از دستور کارهای این جلسه، رسیدگی به عزل 
مهرداد سراجی، احسان اصولی، طهمورث حیدری و احمدرضا 
براتی است که از اعضای هیات رئیسه به شمار می روند و به 
برکناری عزیزی خادم رای داده بودند. طبق اساسنامه، برای 
رفتن این نفرات از هیات رئیسه باید دو سوم اعضای مجمع 
موافق برکناری آنها باشند، در غیر این صورت، این نفرات در 

سمت های خود ابقا خواهند شد. 

مجمع فدراسیون فوتبال امروز بعد از 15 ماه تشکیل می شود

امید به تصمیمات مهم
گزارش

سه شنبه 10 خرداد 1401
وطن امروز     شماره 3497

]  مارکا   [

دختر زیبا
]   میرور اسپورت  [

خشم قرمزها
]  موندودپورتیوو   [

]  گاتزتا  [لواندوفسکی پافشاری می کند

]  اکیپ  [مالدینی خانه  میلان است

سقوط با آشوب

شایعات فضای مجازی می گوید فرهاد مجیدی برای فصل بعد 
دس��ت روی چند گزینه نام آشنا گذاشته تا با جذب این نفرات، از 
عنوان قهرمانی خود دفاع کند. ش��روع توفانی پرسپولیس در بازار 
نقل و انتقالات و جذب بازیکنانی مانند علیرضا بیرانوند و مرتضی 
پورعلی گنجی، تمدید با مهدی ترابی و مذاکرات مثبت با نفراتی چون 
سروش رفیعی، سجاد شهباززاده، دانیال اسماعیلی فر و... باعث شد 
بسیاری از هواداران استقلال بابت تحرکات تیم شان در فصل نقل 
و انتقالات نگران باشند. با این  وجود، آبی ها نیز بیکار ننشسته و از 
چن��دی پیش باب مذاکره را با نفرات مورد نظر فرهاد مجیدی باز 
کرده اند. در فضای مجازی برخی ش��ایعات پیرامون لیست مدنظر 
مجی��دی مطرح ش��ده که جدا از میزان صحت ای��ن اخبار، آن را 

مرور می کنیم.
لیستی بدون دروازه بان ■

همان طور که انتظار می رفت، در لیست مدنظر فرهاد مجیدی نام 
هیچ گلری دیده نمی شود. با وجود سیدحسین حسینی و علیرضا 
رضایی، طبیعتا استقلالی ها به دنبال دروازه بان نخواهند رفت و خیال 
مجیدی بابت قفس توری تیمش از هر زمان دیگری راحت تر است. 

بازگشت قطعی مرادمند و مشروط یزدانی ■
گفته می شود حسین مرادمند با اتمام کارهای مربوط به دریافت 
کارت پایان خدمتش، برای فصل بعد به استقلال بازمی گردد. سیاوش 
یزدانی نیز که توانسته در آزمون دکترا قبول شود، برای فصل بعد به 
جمع شاگردان مجیدی بازمی گردد اما حضور او منوط به دریافت 
مجوز از سازمان نظام وظیفه است. اسفند پارسال در برنامه فوتبال 
برتر بود که از س��وی نظام وظیفه اعلام ش��د یزدانی پیش  از این از 
فرصت مرخصی تحصیلی خود اس��تفاده کرده و حتی در صورت 
قبولی در آزمون دکترا نیز نمی تواند به استقلال بازگردد اما فریبرز 
محمودزاده، مسؤول کمیته نقل و انتقالات سازمان لیگ بازگشت 

این مدافع را بدون مشکل خواند. 
جانملکی گزینه آلترناتیو یزدانی ■

در نیم فصل نخست همین فصل صحبت هایی درباره احتمال 
جذب امیرمهدی جانملکی شنیده می شد ولی انتقال او نهایی نشد. 
نوه مرحوم عزت جانملکی که سابقه بازی در رده های پایه استقلال 
را دارد، طبق برخی اخبار و ادعاهای مطرح شده در فضای مجازی، 
به  عنوان گزینه آلترناتیو س��یاوش یزدانی معرفی ش��ده و اگر این 
بازیکن نتواند از سازمان نظام وظیفه مجوز بازگشت به جمع آبی ها 
را دریافت کند، آنگاه احتمال می رود اس��تقلال برای جذب مدافع 

نساجی اقدام  کند. 
مدافع سابق آلتای، گزینه ای جذاب برای مجیدی ■

محمد نادری که در لیگ بیستم از پرسپولیس به استقلال آمد، 
تابستان گذشته راهی ترکیه و تیم آلتای اسپور شد. پس از سقوط 
این تیم به دسته پایین تر و همچنین عدم دریافت مطالبات، نادری 

قراردادش را با آلتای فس��خ کرد و حالا اخباری مطرح شده مبنی 
بر اینکه در سال منتهی به جام جهانی، او قصد بازگشت به فوتبال 
ایران را دارد. باید دید نادری و اس��تقلال یک بار دیگر با همدیگر 
همکاری خواهند داشت یا این اخبار تنها شایعات فضای مجازی است. 

مذاکره برای جذب بهترین پاسور لیگ برتر ■
مدیر برنامه سعید صادقی با استقلالی ها وارد مذاکره شده و برخی 
شنیده ها از روند مثبت این گفت وگوها خبر می دهد. بهترین پاسور 
لیگ برتر و س��تاره گل گهر به پایان قراردادش رسیده و اگر بر سر 
تمام موارد با مدیران آبی پوشان به توافق برسد، می تواند با انتقالی 
آزاد راهی استقلال شود. البته گفته می شود صادقی با پرسپولیس 

هم مذاکراتی داشته است. 
کریمی هم قصد بازگشت دارد؟ ■

عل��ی کریم��ی نتوانس��ت موفقیت هایش در اس��تقلال را با 
الدحیل و کایسری اس��پور تکرار کن��د. هافبک میانی آبی ها که 
در لیگ نوزدهم فوق العاده ظاهر شد، روزهای خوبی را در قطر 
اس س��ی داش��ت اما پس از حضور در الدحیل، آنجا را به مقصد 
کایسری اسپور ترک کرد و با بدبیاری بزرگی مواجه شد. کریمی 
به دلیل آسیب دیدگی شدید هرگز برای این تیم در لیگ ترکیه 
به میدان نرفت. در فضای مجازی گفته می ش��ود صحبت های 
اولیه ای نیز با او انجام ش��ده و باید دید خود کریمی و کایسری 

حاضر به این جدایی هستند یا خیر. 
کار بسیار سخت آبی ها برای جذب محبی ■

برخی اخبار و گمانه زنی های رس��انه ای حاکی از این است که 
استقلالی ها قصد دارند همان طور که جعفر سلمانی را از پورتیموننزه 
جذب کردند، برای به خدمت گیری محمد محبی نیز اقدام کنند. 
پرسپولیس و سپاهان نیز این بازیکن را دنبال می کنند و باید دید 

محبی در نهایت راهی چه تیمی می شود. 

چراغ سبز کاوه برای بازگشت به استقلال ■
گفته می شود کاوه رضایی در صدر لیست مهاجمان مورد نظر 
مجیدی است. بازیکن سابق آبی ها پس از ناکامی در سال های اخیر، 
نمی خواهد حضور در جام جهانی ۲0۲۲ قطر را از دست بدهد و به 
همین دلیل هیچ بعید نیست این بازیکن فصل بعد به ایران بازگردد. 

برخی شایعات حتی از توافق اولیه با او خبر می دهند. 
یک خارجی برای جانشینی ژستد ■

از اطراف باشگاه استقلال اینگونه شنیده می شود که جدایی رودی 
ژستد در پایان فصل قطعی شده و فرهاد مجیدی به دنبال یک جانشین 
مناسب برای این بازیکن است. سرمربی آبی ها قصد دارد یک مهاجم 
خارجی بلندقامت را به خدمت بگیرد و چند فوروارد نیز به او معرفی 
شده اند و حالا او باید گزینه مورد نظرش را از میان آنها انتخاب کند. 

رضاوند و کریم زاده بازنمی گردند، قاسمی نژاد باید بازگردد ■
آرش رضاوند و متین کریم زاده، ۲ بازیکنی هستند که در نقل و 
انتقالات زمستانی راهی فولاد و نساجی شدند و حالا باشگاه های این 
دو بازیکن در پی دائمی کردن انتقال این افراد هستند. خود رضاوند و 
کریم زاده نیز تمایل به حضور در تیم های فعلی شان دارند اما داستان 
امین قاسمی  نژاد متفاوت است و این بازیکن که دچار مصدومیت نیز 
شده، باید به استقلال بازگردد تا تکلیف او برای فصل بعد مشخص شود. 

خبری از قائدی نیست ■
هرچند برخی رس��انه های فارسی و عربی از احتمال بازگشت 
مهدی قائدی به اس��تقلال خبر داده اند اما حقیقت این اس��ت که 
الاهلی برای جدایی این بازیکن مبلغ بالایی را در نظر گرفته، ضمن 
اینک��ه خود باش��وی کوچک نیز قصد دارد فصل بع��د را در حوزه 
خلیج فارس ادامه دهد. در حال حاضر احتمال بازگشت این بازیکن 
به استقلال بسیار پایین است و الغرافه بشدت علاقه مند است این 

بازیکن را به خدمت بگیرد. 

همه گمانه زنی های نقل و انتقالاتی استقلال برای لیگ ۲۲

تقویت برای تکرار قهرمانی
قهرمانی شیرین استقلال با رکوردهای ماندگار

جشن  جام  در آزادی

قهرمان بیس��ت و یکمین دوره رقابت های لیگ برتر آخرین 
دیدار خود در این مسابقات را در شرایطی با تساوی به پایان 
برد که ده ها هزار هوادار برای دیدن جشن قهرمانی آبی ها به 
ورزشگاه آزادی رفته بودند. استقلال در هفته پایانی مسابقات 
لیگ برتر به مصاف نفت مسجد سلیمان رفت و در شرایطی که 
رکوردهایش را حفظ کرد اما برابر این تیم جنوبی به تساوی 
بدون گل رسید. این بازی در ورزشگاه آزادی با حضور حدود 
۸0 هزار تماش��اگر آبی پوش آغاز شد و استقلال برای پایان 
ش��یرین لیگ و کامل کردن جشن قهرمانی کاملا هجومی 
به زمین آمد اما نتوانست جشن قهرمانی اش را با گل و برد 
کامل کند. در تیم نفت، علی محسن زاده، دروازه  بان این تیم 
چهره پرکار نیمه نخست بود و بارها مجبور شد برابر ضربات 
بازیکنان تیم استقلال واکنش نشان بدهد. نیمه دوم برای 
استقلال متفاوت و با یک تعویض شروع شد و شاگردان فرهاد 
مجیدی تلاش کردند با فشار تماشاگران شان زودتر به گل 
برتری برسند اما حملات آنها راه به دروازه تیم جنوبی نبرد. در 
یکی از بهترین فرصت های استقلال عزیز بک آمانوف در دقیقه 
93 با ضربه ای زیبا و فنی دروازه نفت را هدف قرار داد اما ضربه 
او به تیر افقی دروازه برخورد کرد و به زمین برگشت. استقلال 
لیگ برتر فوتبال را بدون شکست خاتمه داد و از این حیث 
یک رکورد جدید را ثبت کرد، چرا که پیش از این هیچ تیمی 
موفق به انجام این کار نشده بود. همچنین آبی های پایتخت با 
این تساوی، ۶۸ امتیازی شدند و بیشترین امتیاز کسب شده 
در یک فصل از بازی های لیگ برتر را به نام خود کردند. پیش 
از این پرسپولیس در ۲ مقطع و سپاهان در یک مقطع )لیگ 
1۸ تیمی( ۶۷ امتیاز کسب کرده بودند. همچنین پیش از این 
بیرانوند، لک و نیازمند رکورد 1۷ کلین شیت در طول یک 
فصل را ثبت کرده بودند که حسینی با 1۸ بازی بدون گل 
خورده، رکورددار جدید فوتبال ایران در این زمینه نام گرفت.


